

安息日學

SABBATH SCHOOL

中文直播研究學課 CHINESE

星期六早上10:00至10:45



Zoom會議號碼

第八課：基督復活的大能

存心節：哥林多前書 15：14-17

負責人：張良孫

959 0531 1008

密碼：0

士AM青年團契 YOUTH FELLOWSHIP

暫停一週 - Cancelled for this week

預錄研究學課 - PRE-RECORDED LESSON STUDY



國語班



粵語班



幻燈片



Amazing Facts



3ABN



Slides

教會活動 ~ CHURCH ACTIVITIES

	時間 Time	活動 Activity	地點 Location
SATURDAY 週六	崇拜聚會後 After divine service 8月排練時間: 8月1, 8, 15日 August practices: Aug. 1, 8, 15	教會聖詩班 Church Choir	教會大堂 Church Sanctuary
	下午1:30pm	研經班 Bible Study	教會圖書室 Library
	下午3:00pm	楊柳屋長者研經班 Willowdale Senior Bible Study	Willowdale Manor 175 Cummer Ave., North York, ON M2M 2E8
	下午3:30pm	密西沙加中文聚會 Mississauga Chinese Service	Mississauga SDA Church 2250 Credit Valley Rd., Mississauga, ON L5M 4L9
WED 週三	上午10:30am	晨禱小組 Morning Prayer Group	教會一樓廳堂 Church Foyer 933 2535 5787 12345
FRI 週五	晚上8:00pm	普通話研經班 Mandarin Bible Studies	950 8873 1097 8000



YouTube直播
Live-streamed



網上奉獻
Online Giving



區會活動
Conference Events

本堂教會財政 Local Church Finances

July 2026年7月 2026年初至今 YTD

費用 Expense	\$8,431.93	\$109,289.54
收入 Income	\$7,789.50	\$68,153.90
盈餘/虧損 Gain/Loss	-\$642.43	-\$41,135.64

Sunset this week:

今週日落時間：8:09pm

Sunset next week:

下週日落時間：7:58pm

下週

證道：張良孫牧師

翻譯：曹勇志

Next Sabbath

Speaker: Pastor Paul Jang

Interpreter: Daniel Cho

崇拜聚會

WORSHIP SERVICE

頌讚

Praise

新 419 / AH 301

新 225 / AH 223

鄭麗芬&林明卿

Candy & Sonia

歡迎及報告

Welcome & Announcements

三一頌

Doxology

獻禱

Invocation

開會頌讚詩歌

Opening Hymn

牧養禱告

Pastoral Prayer

什一與奉獻

Tithe & Offering

兒童故事

Children Story

特別音樂

Special Music

讀經

Scripture Reading

祢的信實廣大

Great Is Thy Faithfulness

安省區會發展奉獻

Ontario Conference Advance

使我成為祢和平的管道

Make Me a Channel of Your Peace

詩篇 27：14；民數記 11：23

Psalms 27:14; Numbers 11:23

等 等

Wait

講者：張擎照長老

Speaker: Pastor David Cheung

回應詩

Hymn of Response

祝福

Benediction

我知誰掌管明天

I Know Who Holds Tomorrow

新 328

AH —

張擎照長老

Elder David Cheung

翻譯：李崇光

司琴：張幽谷

Interpreter: Samuel Li

Pianist: Valley Zhang

歡迎及報告

WELCOME & ANNOUNCEMENTS

1. 十AM青年團契暫停一週 - 因本週的教會露營，8月22日安息日早上的十AM青年團契暫停一週。
2. 安息日下午查經班 - 因本週的教會露營，本週的查經班暫停一週。
3. 溫馨提示 - 請大家在中午聚餐後，將您的椅子摺疊好並靠牆擺放。這樣可以協助清潔人員的工作，也能減輕週一早晨志願工作人員的負擔。謝謝您的合作！
4. 選舉提名委員會 - 本月29日選提名委員會，願在聖靈引導之下，選出合宜的人選。請弟兄姊妹們，為此事項代禱並且預先思考下週《提名委員會》投票人選。
5. 休假通知 - 張牧師將於9月4日(週五)至9月22日(週二)休假。如有緊急事宜，請聯繫盧牧師。
6. 禱告週 - 本堂將於9月6日至12日，每晚七點通過Zoom舉辦禱告週活動，誠摯邀請弟兄姊妹及朋友們踴躍參加，一同在禱告中尋求上帝，建立以基督為中心、在數字時代堅定扎根的家庭。會議號碼：95506242592，密碼：3988
7. 十月份佈道會 - 請為十月十四至十七日的健康佈道會代禱和多多邀請親友們來參與。

1. 十AM YOUTH FELLOWSHIP - Due to the church camping happening this Sabbath, the Sabbath morning 十AM Youth Fellowship will be cancelled for this week.
2. SABBATH AFTERNOON BIBLE STUDIES - Due to the church camping happening this Sabbath, the afternoon bible studies will be cancelled for this week.
3. GENTLE REMINDER - Please fold up your chairs and place them against the wall after the Sabbath potluck lunch. This greatly helps our cleaning staff and reduces the Monday morning workload for our cleanup volunteers. Thank you for your help and cooperation!
4. NOMINATING THE NOMINATING COMMITTEE - We will be nominating the members for the Nominating Committee on August 29th. We ask that each of us keep this in our prayers and ask that the Holy Spirit lead us in selecting the right personnel.
5. VACATION NOTICE - Pastor Jang will be on vacation from Friday, September 4th to Tuesday, September 22nd. During this time, please contact Pastor Lu for any urgent matter.
6. PRAYER WEEK - Our church will be hosting Prayer Week from September 6-12, every evening at 7:00 PM via Zoom. We warmly invite all brothers and sisters, as well as friends, to join us as we seek God together in prayer and learn to build Christ-centered families that remain firmly rooted in faith in the digital age. Zoom: 95506242592, Passcode: 3988
7. EVANGELISTIC MEETING SERIES - Please invite your loved ones and pray for the upcoming Health and Wellness Evangelistic Meeting Series, happening from October 14th to 17th.

基督復臨安息日會 多倫多華人教會

TORONTO CHINESE
SEVENTH-DAY ADVENTIST CHURCH

2026年 8月22日



August 22, 2026

安息日學

Sabbath School

10:00AM

崇拜聚會

Worship Service

11:00AM

3988 MIDLAND AVENUE, SCARBOROUGH, ON, M1V4S8, CANADA

☎ 416-321-0344; 416-816-1163; 647-770-7332 ✉ tesdachurch@gmail.com